

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

السادة أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،

Please be informed that the Amman Stock Exchange (ASE) will be performing upgrades to its internal network infrastructure. Accordingly, access to all services provided by the Exchange will be temporarily unavailable from 5:00 PM on Thursday, September 17, 2026, until the morning of Friday, September 18, 2026.

أرجو إعلامكم بأن بورصة عمان ستقوم بإجراء تحديثات على الشبكة الداخلية للبورصة، مما سيؤدي إلى انقطاع الوصول إلى جميع الخدمات المقدمة من البورصة، وذلك اعتباراً من الساعة الخامسة مساءً من يوم الخميس الموافق 2026/9/17 ولغاية صباح يوم الجمعة الموافق 2026/9/18.

We kindly ask you to take this temporary service interruption into consideration and make necessary arrangements accordingly. All services will be restored promptly upon completion of the upgrade activities and following the verification of the proper operation and connectivity of all relevant systems and communications.

وعليه، يرجى التكرم بأخذ هذا الانقطاع المؤقت بعين الاعتبار، علماً بأنه سيتم إعادة الخدمات إلى وضعها الطبيعي فور الانتهاء من أعمال التحديث والتأكد من سلامة الأنظمة والاتصالات.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

مازن نجيب الوثايفي / المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission.
- Securities Depository Center.

نسخة: - هيئة الأوراق المالية.
- مركز إيداع الأوراق المالية.